



AB - EN KLUB FOR LIVET

Fodbold - Cricket - Tennis - Håndbold

UDVALG:	HB-møde
DATO:	23. oktober 2025
TID:	17.30 – 19.30
STED:	Bestyrelsen
DELTAGERE:	Ulrik, Mikkel, Torben, Henrik, Kim, Birgitte, John og Steen
AFBUD:	Hasan
KOMMENTARER:	

Dagsorden HB-møde – den 23. oktober 2025

1. Nyt fra formanden v/Ulrik
2. AB A/S v/Ulrik
3. Nyt fra forretningsføreren v/Steen
4. Budget 2026 v/Lubber
5. Opfølgning bestyrelsesseminar v/alle
6. Fremtidens AB-hal v/Steen
7. Tennishal på AB v/alle
8. Evt. v/alle

Referat

1. Nyt fra formanden v/Ulrik

UR orienterede om at Racket Club arbejder på et oplæg til overdækning af padelanlægget herude, hvilket forventes klar indenfor de kommende par uger.

2. AB A/S v/Ulrik

UR orienterede om henvendelse fra AB A/S i forhold til en videreudvikling af deres kommercielle muligheder. Efter en videre orientering blev det besluttet at nedsætte en lille hurtigt arbejdende arbejdsgruppe bestående af UR, TJK og MG til at belyse vores udgangspunkt og rammer.



AB - EN KLUB FOR LIVET

Fodbold - Cricket - Tennis - Håndbold

3. Nyt fra forretningsføreren v/Steen

SRJ orienterede om at

- Bent er stoppet for denne sæson, men har et stærkt ønske om tilbagevenden til foråret
- Der er lavet aftale om prøvetid for en ny weekendvagt, William
- Udesæsonen går på hæld, men der pågår fortsat vedligehold af græs- og grusbaner, ligesom indesæsonen i hallen er startet
- Videokameraer er opsat, skiltning herom ligeså
- Højt hegn mellem padel og lille kunst er etableret
- Nyt portparti er endeligt etableret
- Sponsorvæggen er etableret og vil løbende blive udvidet
- Gang i diverse vedligeholdelsesopgaver med strøm, varme mv.
- Deltagelse i kunstgræsseminar

4. Budget 2026 v/Lubber

TJK orienterede om at vi skal til at have opstartet budgetlægningen både i afdelinger og fællesdrift, hvilket er formidlet til afdelingerne. Deadline for aflevering er 15. november.

Derudover står vi foran regnskabsafslutning i afdelinger og fællesdrift.

5. Opfølgning bestyrelsesseminar v/alle

Der var ros til programmet, som virkede inspirerende, alsidigt og gennearbejdet. Der var samtidigt enighed om at det var lidt ærgerligt med relativt få deltagere, men omvendt rigtig dejligt med det engagement som deltagerne viste også denne gang. Det er samtidigt vigtigt at have en årlig samling som denne, hvor der er plads til opfølgning og fokus på klubbens udvikling.

Det var et rigtig fint og inspirerende indlæg fra Thomas Dreyer, og fine skabeloner som vi skal have oversat til AB-brug, sammen med hvad vi selv har liggende, hvilket afdelingerne og administrationen arbejder videre med.

Afdelingsformændene får til opgave at udarbejde et oplæg til termin for seminaret i 2026 til næste møde.

6. Fremtidens AB-hal v/Steen

Det udarbejdede oplæg til vision for haludviklingsprojektet, med afsæt i input fra drøftelserne på strategiseminaret, blev drøftet.

Der var en række kommentarer, som indarbejdes i næste version, der herefter rundsendes igen.

Deadline for indsendelse er medio november, som behandler ansøgningen over de kommende par måneder, hvorfor vi kan forvente svar til januar. Der bør derfor afsættes et beløb i budgettet til egen investering, såfremt vi skal videre med projektet i 2026.



AB - EN KLUB FOR LIVET

Fodbold - Cricket - Tennis - Håndbold

7. Tennishal på AB v/alle

Der har netop været afholdt møde med forvaltningen, i forhold til idéen om placering af en ny tennishal på AB. Der skal udarbejdes et formelt skriftligt høringssvar, hvilket MG er ansvarlig for.

De respektive sportslige afdelinger har nu været forholdt projektidéen om inddragelse af fodboldbane 2 samt dermed halvdelen af cricketbanen til bygning af en ny tennishal der, og det er der ikke opbakning til.

Processen internt i AB har desværre ikke været optimal som følge af TIG valg om at fremsende projektforslag til politikere på bl.a. ABs vegne uden mandat fra AB. Dette har haft negative konsekvenser for ABs samarbejdsmuligheder med kommunen.

JJ nævnte at der i tennisbestyrelsen har været stillet spørgsmål til, om HB korrekt har behandlet sag om fremadrettet besluningsmandat fsva. samarbejde med TIG ift. placering af hal på ABs anlæg. Det blev i den forbindelse, ligesom tidligere, konkluderet, at det er en enig hovedbestyrelse der står bag de formulerede svar om fremadrettet mandat sendt til TIG.

Drøftelserne afstedkom en kort drøftelse omkring en præcisering af hvilke rammer der er gældende for afdelingsbestyrelser mv. Dette ønskes drøftet via et oplæg på næstkommende møde.

8. Evt. v/alle

Der er afsat 13 mio. til anlæg af nye kunstgræsbaner i kommunen. Det bliver spændende at se hvor de skal placeres.

Vores politiske indsats giver fin opmærksomhed blandt borgere og lokalpolitikere, hvilket er særdeles positivt.

KR informerede om mulighed for at rejse supplerende indtægter til AB via arbejdsindsats hos genbrugsloppen. KR rundsender detaljer.

DGI har kontaktet os med henblik på uddannelse af trivselspersoner, hvilket kan være relevant for afdelingerne.